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WNIOSEK O UDOSTĘPNIENIE INFORMACJI PUBLICZNEJ 

 

Dziękujemy za odpowiedź na nasz wniosek z 11 grudnia 2014 r. o udostępnienie informacji 

publicznej. Poniżej zwracamy się z prośbą o udostępnienie kilku dodatkowych informacji 

dotyczących kamer stosowanych w łódzkiej komunikacji miejskiej. 

Zgodnie z informacjami przekazanymi Fundacji Panoptykon w ok. 50% autobusów 

posiadających monitoring znajdują się kamery mające funkcję nagrywania dźwięku. Również 

w ok. 50% tramwajów wyposażonych w monitoring ma on taką funkcję. Zgodnie z odpowiedzią 

producentem kamer jest firma Vivotek. 

Wnosimy o udostępnienie informacji publicznej w postaci odpowiedzi na pytania: 

1. Czy kamery nagrywające dźwięk znajdują się w kabinie kierowcy/motorniczego, czy 

w obszarze przeznaczonym dla pasażerów? 

2. Jakie są parametry techniczne kamer nagrywających dźwięk? 

3. Jaki jest cel nagrywania dźwięku w pojazdach komunikacji miejskiej? 

4. Czy pasażerowie są informowani o obecności kamer w pojazdach komunikacji miejskiej, 

w tym – czy są informowani o obecności kamer rejestrujących dźwięk? 

 

Prosimy o przesłanie informacji drogą elektroniczną w otwartym formacie umożliwiającym 

kopiowanie (pdf, odt, doc lub rtf) na adres mailowy: fundacja@panoptykon.org 
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